

MaxLite® Automatic LED Night Light



General Safety Information

CAUTION:

- Risk of electric shock. This product is not a toy and is not intended for use by children. For adult use only. Do not plug in extension cords. Indoor use only. For safe use, plug only into exposed wall outlets where night light is ventilated and cannot contact bed coverings or other material that may present a fire hazard.

ATTENTION:

- Risque de choc électrique. Ce produit n'est pas un jouet et n'a pas été conçu pour être manipulé par des enfants. Seuls les adultes doivent y toucher. Ne pas brancher dans des rallonges. Usage intérieur seulement. Pour une utilisation sécurisée, branchez à une prise non dissimulée située à un emplacement où la ventilation de la veilleuse est assurée et où cette dernière ne risque pas de toucher des articles de literie ou d'autres matériaux susceptibles de présenter un risque d'incendie.

- CAUTION: Risk of Electrical Shock and Fire Hazard.
- ATTENTION: Risque de choc électrique et d'incendie.

- This is not a toy and is not intended for use by children.
- Ceci n'est pas un jouet et ne doit pas être laissé entre les mains des enfants.

- For adult use only.
- Pour adultes seulement.

- For safe use, plug only into exposed wall outlets where a device is ventilated and cannot contact bed covering or other material.
- Pour une utilisation sans danger, branchez uniquement dans une prise de courant murale non abritée de sorte que le dispositif soit ventilé et ne puisse entrer en contact avec les draps ou autre tissu.

- Do not use with extension cords.
- Ne pas utiliser avec un prolongateur.

- MATCH WIDE BLADE OF PLUG TO WIDE SLOT, FULLY INSERT.
- INSÉRER À FOND LA LAME LA PLUS LARGE.

Series:

UNL-DTDS



Picture is for illustration purposes only. Your model may vary.

L'image est pour des fins d'illustration seulement. Votre modèle peut être différent.

LED Lamp Warranty

MaxLite offers a warranty on this product, please see: <http://www.maxlite.com/resources/warranties> for more information.

MaxLite offre une garantie sur ce produit, veuillez consulter le site: <http://www.maxlite.com/resources/warranties> pour plus d'informations.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
 (1) This device may not cause harmful interference, and
 (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.